
 

 
Αθήνα, 3 Ιουνίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τους κ. κ Υπουργούς  

Ανάπτυξης και Επενδύσεων  

Εθνικής Άμυνας  

 

Θέμα: "Επίσημη θέση της κυβέρνησης για το μέλλον και την ανάπτυξη των Ναυπηγείων 
Ελευσίνας όπως και τη συμπερίληψη όλων των εργαζομένων στα σχέδια"  
 
Στη συνεδρίαση της Επιτροπής Εξωτερικών και Άμυνας επί θεμάτων αμυντικής βιομηχανίας η ευχή  του κου 
Παναγιωτόπουλου υπέρ της ευόδωσης του διαγωνισμού Σκαραμαγκά για να είναι σε θέση το ελληνικό κράτος 
να παράξει φρεγάτες, οριοθέτησε το εύρος και το ενδιαφέρον της κυβέρνησης για την ανάπτυξη των 
επενδύσεων σε τομείς όπως η Ναυπηγική βιομηχανία.  
 
Την τοποθέτηση αυτή, που σηματοδοτούσε για πολλούς τον ξαφνικό θάνατο των Ναυπηγείων Ελευσίνας, 
διαδέχτηκαν οι αντίστοιχου χαρακτήρα τοποθετήσεις του Υπουργού Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ. 
Γεωργιάδη, και του Συμβούλου Ασφάλειας, κ. Ντόκου, περί της αναγκαιότητας Ανάπτυξης της ναυπηγικής 
βιομηχανίας, περί της συνέργειας των Ναυπηγείων Ελευσίνας και Σκαραμαγκά κοκ 
 
Εν συνεχεία ακολούθησε επίμονη αρθρογραφία και σχολιασμός περί της πιθανότητας να τεθούν τα Ναυπηγεία 
Ελευσίνας σε καθεστώς πτώχευσης εν λειτουργία και αναβίωσης των παλιών σεναρίων σύμπραξης ή ακόμα 
και συνένωσης των ναυπηγείων Ελευσίνας με αυτά του Σκαραμαγκά.  
 
Έντονη δε είναι και η αρθρογραφία που καταδεικνύει ότι μετά από τον έλεγχο της εταιρείας από μεγάλη 
ορκωτολογιστική εταιρεία τα χρέη της των Ναυπηγείων είναι μεγαλύτερα από αυτά που είχαν αρχικά 
προσδιοριστεί γεγονός που - εφόσον ισχύει - εγείρει πολλά ερωτηματικά για το μέλλον των Ναυπηγείων σε 
συνδυασμό με τα ανωτέρω.  
 
Επειδή η παραπάνω αλληλουχία δηλώσεων και αναλύσεων σηματοδοτεί την απαρχή μιας συζήτησης για 
διάφορα παίγνια οικονομικού χαρακτήρα που αφορούν την επιλογή επενδυτών στο χώρο των Ναυπηγείων και 
μια προσπάθεια αδιαφανούς επιρροής,  
 
 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
 

1. Ποια είναι η επίσημη θέση της κυβέρνησης για την οριστική βιώσιμη λύση στη λειτουργία των 
Ναυπηγείων Ελευσίνας; Ποια είναι η επίσημη θέση του Δημοσίου και του Πολεμικού Ναυτικού 
ως πλειοψηφούντων πιστωτών στα σενάρια περί πτωχεύσεως εν λειτουργία και της κατάθεσης 
αίτησης στα άρθρα 106β και 106δ του Πτωχευτικού Κώδικα; Θα εξακολουθούν τα Ναυπηγεία να 
λειτουργούν με τον τρόπο που λειτουργούν σήμερα συνεχίζοντας να εκτελούν παραγγελίες του 
υποκατασκευατικού έργου του Πολεμικού Ναυτικού; Επιπλέον, υπάρχει σχέδιο ή στρατηγική 
της κυβέρνησης για τη συμβολή της στην επέκταση των εργασιών Ναυπηγείων και την 
περαιτέρω ανάπτυξη και διεύρυνση τους με επικερδείς νέες παραγγελίες και συμμετοχή σε 
μεγάλα προγράμματα; Είναι στις προθέσεις της κυβέρνησης να εντάξει τα Ναυπηγεία σε 
δράσεις του Ταμείου Ανάκαμψης;  
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2. Ποια η επίσημη τοποθέτηση  της κυβέρνησης απέναντι στους 600 εργαζόμενους στα Ναυπηγεία 

Ελευσίνας; Θα συμπεριληφθούν όλοι οι εργαζόμενοι στα μελλοντικά πλάνα των Ναυπηγείων 
Ελευσίνας, θα εξασφαλιστούν δηλαδή οι θέσεις εργασίας τους και θα αποπληρωθούν τα 
δεδουλευμένα τους;  

 
 

 
Οι Ερωτώντες Βουλευτές, 

Τσίπρας Γιώργος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βίτσας Δημήτρης 

Γκιόλας Γιάννης 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Παππάς Νίκος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σπίρτζης Χρήστος 

Συρμαλένιος Νίκος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτριος (Τάκης) 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 




